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Satans Eden nr. 112 
Depresjon og Dom i Endetiden, del 2 

25. juni 2023 
Brian Kocourek, Pastor 

 
La oss bøye hodet i bønn. 
Kjære Far, vi kommer frem foran deg, Herre, i Jesu navn, og i tro, Far. Vi holder ut til enden, og vi vet Herre, at 
denne verden er blitt ond. Og selv i vår økonomi ser vi at djevelen kommer til å legge på verden en kryptovaluta. Og 
vi nærmer oss slutten. Så Herre, vi bare ber om at vi vil holde ut frem til Du tar oss ut herfra, og holde vårt fokus på 
Deg. Vi ber om det i Jesu navn. Amen. 
 
Åpenbaringen 13:1 Og jeg så et dyr stige opp fra havet. Det hadde sju hoder og ti horn, og på hornene hadde det ti 
kroner, og på hodene hadde det sine bespottelig navn. [Vi vet at det er Roma.] 
 
Åpenbaringen 18:9 Kongene på jorden som har drevet hor med henne, og som har levd i luksus med henne, skal 
gråte og klage over henne når de ser røyken når hun brenner. 
10 De skal stå på avstand av frykt for hennes plage og si: «Ve, ve den store byen Babylon, den mektige byen! For 

på én time er dommen din kommet.»  
11 Og kjøpmennene på jorden skal gråte og sørge over henne, for ingen kjøper varene deres lenger:  
12 Varer av gull og sølv, kostbare steiner og perler og …  
13 og … slaver og sjeler.  
 
Nå, vi vet at i Åpenbaringen 17, at denne kvinnen sitter på syv høyder, og hun hersker over jorden. Så vi vet at dette 
er Roma, og vi ser at hun er knyttet til jordens kjøpmenn. Og vi vet at dette pengesystemet er noe hun har laget. I 
boken Windswept House sa Malachi Martin at det 1. G5-toppmøtet, var USA, Japan, Tyskland, Canada og 
Storbritannia. Og den 6. til å undertegne, var Vatikanet. Det var hun som orkestrerte møtet. Det er hun som 
fortsetter videre med det. Hvis du legger merke til det, bare gjør et ordsøk på Internett, og du vil finne at mange av 
statsministrene rundt om i verden, når de har et G7-toppmøte, vil de kontakte paven etterpå og gi ham sitt inntrykk 
av møtet. 
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Nå, dette dyret er også omtalt i Åpenbaringen kapittel 17 og 18, og vi finner at det er en by som hersker over 
jordens konger, og den byen sitter på syv fjell. Nå, den eneste byen som er en nasjon, er Vatikanstaten. Den er 
en bystat. Det er en helt egen nasjon, og den styres av paven. 
Nå, det er bare 600 mennesker som bor i den byen. Og faktisk så bor de ikke permanent i den byen. Mesteparten 
av tiden befinner de seg i andre byer, som kardinaler i hvert enkelt land og slik som det. 
 
Så du kan vedde på at alle anstrengelser på å prøve å dele Israel i to, det er noe som hun gjør holder på med. Og 
du kan se at hver president i den frie verden, har kysset hans ring, eller bøyd seg for paven, eller knelt ned i en 
underkastelse til ham. 
 
Åpenbaringen 17:1 ... jeg vil vise deg dommen over den store skjøgen som sitter på mange vann. 

2 Kongene på jorden drev hor med henne, …  
6 Jeg så at kvinnen var drukken av de helliges blod og av blodet av Jesu vitner. Og da jeg så henne, undret 
jeg meg meget.  
Han så ikke på henne med stor beundring. Han undret seg med stor undring. Med andre ord, hvordan kunne hun 
være så vakker, og likevel så ond.  
 
7 Men engelen sa til meg: «Hvorfor undret du deg? Jeg skal forklare deg hemmeligheten med kvinnen og dyret som 
bærer henne, det som har de sju hodene og de ti hornene.  
17 or Gud har lagt ned i hjertene deres å oppfylle Hans hensikt, å ha én og samme tanke, og å gi riket sitt til dyret, 
inntil Guds ord er oppfylt. 
18 Og kvinnen som du så, er den store byen som hersker over kongene på jorden.  
Vel, det er Roma 
 

 
Bildene viser lederne for suverene nasjoner som bøyer seg ned og hyller paven. President Bush, Mexicos president 
Vicente Fox, statsminister Tony Blair, de bøyer seg alle for paven, han  som er den sanne lederen av NWO, New 
World Order (Ny verdensorden). Vatikanet har i 2000 år planlagt å regjere over hele jorden. Dette startet G5-
toppmøtet. Og ifølge Malachi Martin, en Vatikan-innsider og en fortrolig venn av pave Johannes Paul 2, så var det 
Vatikanets utenriksminister som var den sjette til å undertegne det første økonomiske G5-toppmøtet. 
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63-1229e Se Hen Til Jesus 40. Derfor, dere har erfart det Ordet, og dere vet hva dere skal 
se etter, hvordan dere skal bli stående. Jeg må fortsette videre med evangelisering. Og 
mine venner, hold dere i ro og bare beveg dere videre, for timen nærmer seg veldig raskt. 
Tiden når noe er i ferd med å bli gjort.  
 
41 Nå, Dere kan kanskje se noen små rare ting skje for meg. Ikke noe syndefullt, jeg mener 

ikke det. Men jeg mener noe rart i forhold til den vanlige trenden. Fordi, det som jeg har nådd frem til, til nå i 
tjenesten, jeg blir trukket tilbake her. Jeg følger med på den situasjonen, og venter på den tiden når jeg skal bruke 
det. Men det kommer til å bli brukt. 
 

42 Og alle vet at like så sikkert som det Første Rykk ble identifisert, så har også det Andre 
blitt identifisert. Og hvis du tenker virkelig godt etter, du som er åndelig. Som Bibelen sa: 
"Her er den som har visdom." Det Tredje er blitt korrekt identifisert. Skjønner? Vi vet 
hvor det er. Så det Tredje Rykk er her. 
 
43 Det er så hellig at jeg ikke kan si så mye om det, slik som Han fortalte meg i 
begynnelsen. Han sa: "Dette, si ingenting om det." Husker dere det for mange år siden? Det 
taler for Seg selv. Skjønner? Men jeg har prøvd å forklare det til andre, og jeg gjorde en 
feil. Dette vil være tingen som, etter min mening, (jeg sier ikke at Herren sier meg dette.) 
- Dette vil være den tingen som vil starte den bortrykkende troen for å bli tatt bort 
herfra. Skjønner? Ser dere? 
 
44 Nå, jeg må forholde meg rolig for bare en liten stund. Husk nå (og dere som hører på 
dette lydbåndet), dere kan kanskje se en slik endring i min tjeneste med en gang, blir 
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trukket tilbake ... Ikke bli reist opp, blir trukket tilbake ...  
 
[Hør nå. Du vet om det hvis du ser på det. Han holdt bare 52 prekener i 1965, og de var stort sett i hans tabernakel. 
Han forkynte noen få, som dere vet, i Tucson-området, men ikke så mange. Han forkynte faktisk ikke i selve 
Tucson. Han forkynte på nærliggende steder. Men du vet, det å ha en tjeneste som burde ha vært på veien, fordi 
tegnene fortsatt var der, Gud helbredet fortsatt. De tingene var der. Så invitasjonene var der, men han tok ikke imot 
dem. Og så du skjønner, hans tjeneste ble trukket tilbake.] 
 
Vi er rett ved den tiden nå, og det kan ikke gå noe videre. Vi er nødt til å vente her bare et øyeblikk til dette 
skjer her borte, for å bli tatt opp. Da kommer den tiden. Men det blir grundig identifisert. 
 

45 Det kommer en tid, i denne nasjonen, der hvor denne nasjonen skal utøve all den makt som dyret hadde 
før det. Det var det hedenske Roma, da det ble til et pavelig Roma. Ser dere at denne nasjonen 
vil gjøre det? 
[Så det vi har sett de siste merkelige 40 årene eller mer, kanskje de siste 50 årene, er at 
hyperinflasjonen virkelig har tatt av etter at gullet ble tatt bort. Og etter at gullet sluttet å støtte 
dollaren, så har denne nasjonen gått blakk. Jeg mener, hun var på nippet til å bli blakk da, men 
nå har hun har gått blakk. Og hva du har i lommen din, hver dollar er bare verdt $ 0,03. Faktisk 
tror jeg ikke engang at det er verdt det i dag.] 
 
46 Åpenbaringen 13 forklarer det tydelig. “Lammet kom opp av jorden. Det andre dyret kom opp 
av vannet”, skarer og mengder av folk. Dette lammet kom opp der hvor det ikke var folk. Et lam 
representerer en religion. Guds Lam … Og husk: Det talte som et lam. Det var et lam.  

 

47 Og så etter en stund, mottok det makt, og det talte som en drage; og det utøvde all den makten som dragen 
hadde før ham. Og dragen er alltid “Roma”.  
 
[Vel, du vet at alt det som kommer ut av Washington i dag, er bare fullstendig urent. Det er 
absolutt demonisk. Og du vet, hun snakker akkurat som en drage. Og dragen tar alltid feil. 
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Nå, jeg skal gå inn på dette om to uker. Neste uke skal vi ha de to siste om dette, og deretter skal vi begynne på 
Kirkerådet. Jeg har et par på det, bare for å vise deg hvor utbredt det er. Det er fortsatt hemmelighetsfullt, akkurat 

som Vatikanet. Hemmelighetsfull. Men husk at når Vatikanet blir utslettet av Putin, da vil USA 
også bli tatt ut av Putin. Så i utgangspunktet vil verden forbli i en tilstand der Kirkenes Verdensråd 
vil ta over, der Roma er borte. Og folk vil tenke: Åh så bra, så bra, Vatikanet er borte. Men de 
skjønner ikke hvor villedende det er, fordi dyrets bilde er akkurat slik som dyret selv.] 
 
Så kan du ikke se det? Et romersk kirkesamfunn: "Et merke". Et protestantisk kirkesamfunn: "Et 
bilde av dyret". Og det lager en makt som vil tvinge alle protestanter, lik en forening. Du er nødt til 
å være med i dette kirkerådet, ellers vil du ikke være i stand til å ha fellesskap.  
 

48 Vel, det er praktisk talt slik nå. Du kan ikke gå til en kirke og forkynne, uten at du har et medlemskort eller en 
identifikasjon. Og nå, for personer slik som oss, vi kommer til å bli fullstendig utestengt av alt dette. Det er nøyaktig 
rett, fordi de vil ikke være i stand til å kunne gjøre det. 
 
49 Det strammer seg til. Og så, når den tiden kommer, og presset kommer til et punkt hvor du blir presset ut, da følg 
med på hva jeg har tenkt å fortelle dere om noen få minutter, følg da med på det Tredje Rykk. Det vil absolutt ikke 
være til de som er fullstendig fortapte. Men det vil være for Bruden og Menigheten.  
 
50 Nå, vi er nærmere enn det ser ut til å være. Jeg vet ikke når, men det er virkelig, virkelig nært. Jeg bygger 
kanskje en plattform for noen andre til å gå på. Jeg kan bli tatt bort før den tid. Jeg vet ikke. Og den tiden kan 
være den kommende uken, at Den Hellige Ånd kommer med ... og bringer Kristus Jesus. Han kommer kanskje i 
neste uke. Han kommer kanskje i kveld. Jeg vet ikke når han kommer. Han forteller det ikke til oss.  
 

51 Men jeg tror at vi er så nære, at jeg ikke vil dø av alderdom. Som en 54-åring, jeg vil ikke dø av alderdom før 
Han er her. Skjønner? Med mindre jeg blir skutt, drept eller noe annet, drept på en eller annen måte. Alderdom 
alene ville ikke drepe meg, før Han er kommet. Og jeg tror det ...  
 
52 Og jeg vil si dette. Jeg har aldri sagt det før. Men ifølge Skriften, ifølge det som Han sa for tretti år siden, 
trettitre år siden, på elven der nede, i 1933, rettere sagt. Hva Han sa, alt sammen har skjedd helt nøyaktig. Jeg 
gjør det kanskje ikke, men dette Budskapet vil introdusere Jesus Kristus for verden. "For som døperen 
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Johannes ble sendt for å løpe foran det første komme, slik skal dette Budskapet løpe foran det andre komme." Og 
Johannes sa: "Se, Guds Lam som tar bort verdens synd. – Ser du? Så det går parallelt sammen med det på alle 
måter, og jeg vet at det vil. Budskapet vil fortsette videre. 
 
Vel, budskapet har fortsatt videre. Men da han døde, var det 17 forskjellige versjoner av budskapet. Nå i dag er det 
sikkert hundrevis av dem. Og ingen vet hvem som taler sant. Du vet, karene med de 7 Tordener, de tror at de fikk 
sannheten. Disse karene med To Sjeler, de tror at de fikk sannheten. 
Karene med Parousia, de tror at de fikk sannheten. Alle tror at de har fått sannheten, og de forstår det ikke. Broder 
Branham sa: Du kan ha den rette lære og et feil hjerte, og ta feil. Det er fordi ditt hjerte er din forståelse. Og hvis du 
har den rette læren, som er Parousia, men du har ikke et rett hjerte sammen med det, da har du ikke en rett 
forståelse av hva det handler om. Du vet, du bare strever i vei slik som resten av dem. 
 
Fra hans tale 51-0502 Herrens Engel 22 To små ... Sannsynligvis små horn, en sivil og en kirkelig makt. Men det er 
som et lam, religionsfrihet og så videre. Men etter en stund talte han som et dyr, som dragen. Og han utøvde all den 
makt som dragen gjorde før ham, en bitter religiøs forfølgelse. Vi nærmer oss den tiden. Dere husker, Kirken, at 
akkurat nå lever du i de beste dager som du noensinne har levd i, frem til Jesus kommer. Det skal gradvis ... Ikke 
gradvis, men det skal raskt bli verre og verre. 
 
Nå sier du: Hvor kommer denne forfølgelsen fra, og hvorfor ser vi Russland i alle nyheter? Her er en artikkel som 
forklarer begge deler.  
 
Verdens største oljeselskaper møtes i Vatikanet og forplikter seg til å støtte en prissetting på utslipp av 
klimagasser 
Av Nicole Winfield og Frank Jordans The Associated Press Postet juni 14, 2019 

 
Noen av verdens største oljeprodusenter lovet fredag å støtte en «økonomisk og meningsfull» prisfastsettelse på 
utslipp av klimagasser. Det skjedde etter en personlig appell fra pave Frans, for å unngå å «gjøre seg skyldig i å 
begå en grov urettferdig handling» mot de fattige og fremtidige generasjoner. 
 
Selskapene inkluderer ExxonMobil, BP, Royal Dutch Shell, Total, Chevron og Eni. De sa i en felles uttalelse ved 
avslutningen av et klimatoppmøte i Vatikanet, at regjeringer skulle sette opp et slikt prisregime på et nivå som 
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oppmuntrer til handel og investeringer, samtidig som det "minimerer kostnadene for sårbare samfunn og støtter 
økonomisk vekst." 
 
51-0502 Herrens Engel 22. Når Russland drar ned dit for å hente den oljen, pass på. Det er alt hun trenger. Det 
var det profeten sa, at de ville gjøre det. Og vi er klare for det da. Så Menighet, gjør deg rede til å møte Kristus. 
Han sender store vekkelser og møter, og Han rører ved det fulle evangeliets folk. Tegn og under vises frem overalt, 
store mirakler, for å bringe Hans folk sammen. Og en dag skal Han ... 
 
Så vi sier: Nei, dette er Saudi-Arabia, skjønner du.  
Nei, dette er Ukraina. Greit. Jeg skal dele noe som du sannsynligvis ikke vet. 
 
Ukraina har betydelige konvensjonelle og ukonvensjonelle hydrokarbonreserver, anslått til 9 milliarder tonn 
oljeekvivalenter, med påviste reserver på 1,1 billioner cm naturgass, mer enn 400 millioner tonn gasskondensat og 
850 millioner tonn oljereserver. Imidlertid er dagens alternativer for kaspisk oljetransport plaget med politiske og 
logistiske problemer og faller langt fra å garantere en trygg og sikker eksport av kaspisk olje på kort eller lang sikt. 
Russlands økende kvelertak på Ukrainas energiimport lover ikke godt for det mindre landets evne til å opprettholde 
sin hardt tilkjempede suverenitet, og det øker risikoen for at Ukraina vil be USA og dets NATO-allierte om å støtte 
dem mot Russland. Utviklingen av en eksportrute for kaspisk olje gjennom Ukraina er et billig og effektivt middel for 
å avhjelpe begge problemene. 
 
Så når Russland drar til Ukraina, når Russland drar ned dit. Hvor? Til Ukraina, etter oljen, det er det som hele denne 
krigen dreier seg om. De sier at USA og NATO vil bli involvert, og det vil bli en konflikt. Og det er det som vi ser. 
Greit, vel, hva er det? En forløper for den store forfølgelsen. 
 

Se nå på hvordan ting er i dag. For ti år siden, kan du forestille deg LHBT i skolene? LHBT som blir presset inn 
overalt? Nei. Så langt tilbake som for ti år siden? Nei. Da var det bare snakk om homoseksuelle rettigheter eller 
kvinners rettigheter, og slike ting.  
(LHBT er en forkortelse for lesbiske, homofile, bifile og transpersoner)  
Nå tales det bare om LHBT, alt er LHBT, så alt er bare skittent. De kaller dem ikke sodomitter lenger. De tok det 
ordet ut av språket sitt og begynte å kalle dem homofile eller det engelske ordet «gay». Vel, vi vet at en homofil, det 
betyr at du er en sodomitt. Greit. 
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Åpenbaringen 18,13 Dette taler om at Vatikanet driver handel mellom nasjoner, og lister opp noen av varene. 
Kanel og røkelse, velduftende olje og virak, vin og olje, fint mel og hvete, kveg og sauer, hester og vogner og 
menneskers legemer og sjeler.  
Hva betyr ordet «menneskers legemer»? 
Det taler om slaver. De er involvert i menneskehandel, som er verdt 150 milliarder dollar i året. Kan du forestille deg 
det? 30 barn blir gjort til slaver akkurat nå. Til hvilket formål? Vel, det ønsker jeg ikke å si. Men som du vet, for de 
onde tingene, OK? Og jeg mener ikke bare for kroppsdeler, men for seksuell utnyttelse. 
 
Jeg tror at Vatikanet kan ha vært involvert i den menneskelige slavehandelen – i den menneskelige lidelsen, 
og pedofili og sexhandel, mye mer enn denne verden noensinne har kjent til, hvis disse sakene kunne blitt 
lagt frem. Bare se på alle de saker som er mot dem, i alle nasjoner. 
Pedofili har en enorm utbredelse. Jeg mener, det er tale om tusener på tusener av tilfeller 
 
Da skal vi se i skriften på all oljehandelen. 
Haggai 1:11 Jeg har kalt tørke hit over landet og fjellene (Ikke noe regn, bare ørken), over kornet og vinen og oljen, 
over alt som jorden bærer frem, over folk og fe og over alt arbeid dere gjør med hendene. 
(Vel, jorden bringer ikke frem olivenoljen, den bringer frem olje) 
 
Hos 12:1 Efraim lengter etter vind, han jager etter østavær. Hele dagen dynger han opp løgn og ødeleggelse. De 
inngår pakt med assyrerne, de fører olje til Egypt.  
 
Hvem er assyrerne? Assyrias beliggenhet består av Nord-Irak, Nord-Iran, Sørøst-Tyrkia og Øst-Syria. Det er de 
landene som har olje. Så de førte den av sted da. Og legg merke til at det kom ut av sprekker i steinene.  

 
Esekiel 32:14 Da vil jeg la vannene bli klare og elvene flyte som olje, sier Herren Gud.  
 
Femte Mosebok 32:13 Han lot ham fare fram over jordens høyder. Han åt markens grøde. Han lot ham suge 
honning av klippen og olje av det hardeste fjell.  
 
G7-Landene går etter Russlands gull- og oljeprofitt 
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Gruppen av rike nasjoner kunngjorde en ny merking av infrastruktur som et initiativ blant flere planer om å kvele 
Russlands økonomi. 
 
(Så det handler om oljen, ikke sant? Og jeg kan ikke få det frem godt nok til at du forstår.  
Det handler om oljen. Og G7-landene blir styrt av hvem? Vatikanets utenriksminister.) 
 
Av Colm Quinn 
En posering for et gruppebilde. G7-lederne poserer for et gruppebilde på den første dagen av det tre dager lange 
G7-toppmøtet på Schloss Elmau, nær Garmisch-Partenkirchen, i Tyskland, den 26. juni.  

 
Velkommen til morgenens sammendrag ved G7-toppmøtet, som ser 
på Russiske luftangrep mot Kyiv, i Ukraina; og ande 
verdensanliggende denne uken. 
G7 går inn i sin andre dag. 
Det er ventet at G7-lederne vil fortsette diskusjonene om støtte til 
Ukraina i dagens toppmøte i Tyskland, etter at gruppen på søndag 
gjorde ytterligere fremskritt i sine forsøk på å legge tvang på 
Russland. 
Dagens samling vil inkludere ledere fra Argentina, India, Indonesia, 
Senegal og Sør-Afrika. Ukrainas president Volodymyr Zelensky, skal 
etter planen delta på samlingen på nett. 
 
Her er hva som har skjedd så langt på toppmøtet: 

Gull embargo. Fire G7-nasjoner, Canada, Japan, Storbritannia og USA, ble søndag enige om å forby import av 

nyutvunnet eller raffinert russisk gull. Den britiske statsministeren Boris Johnson hyllet trekket som en måte til å 
«direkte ramme russiske oligarker og gi et slag i hjertet til [Russlands president Vladimir] Putins krigsmaskin». 
Avgjørelsen er i stor grad avhengig av Storbritannia, som var destinasjon for rundt 90 prosent av russisk gull i 2019. 
Det er ikke klart hvor mye Russland vil miste av inntekter. Russlands gulleksport brakte inn omtrent 15 
milliarder dollar i 2021 (eller omtrent 6 prosent av hva landet tjente i olje- og gassinntekter det året). 
 

https://foreignpolicy.com/author/colm-quinn/
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Hva skjer nå? I dag forventes det at ledere skal ha diskusjoner om helse og matsikkerhet, samt holde samtaler om 
klima og hvordan de skal håndtere Russlands oljeinntekter. 
 
Det nye oljekartellet. Lederne vil fortsette samtalene om et pristak på russisk olje (og muligens gass), et trekk som 
tar sikte på å kutte ned på Russlands inntekter. Russland kan lett finne nye kjøpere utenfor den vestlige alliansen. 
Så om de klarer å engasjere land utenfor G7, det vil være avgjørende for en suksess. Planen tar sikte på å utnytte 
kraften til europeiske og amerikanske forsikringsleverandører for å tvinge transportører til å overholde pristaket. 
 
Klimaspørsmål. Fatih Birol, sjef for Det internasjonale energibyrået, taler til ledere i dag. Hans organisasjon har 
advart om at verden må avslutte finansieringen av nye olje-, gass- og kullprosjekter nå, for å unngå de 
katastrofale effektene av global oppvarming. Tyskland presser på for å gjøre det motsatte, og oppfordrer andre 
medlemmer til å reversere en beslutning om å forby offentlige satsing på utenlandske investeringer i fossilt 
brensel innen utgangen av året, en forpliktelse som G7 gjorde så sent som i mai. 
 
Så du ser at det handler om olje. Og Tyskland, som stemte for det, innser nå at det vil skade deres økonomi veldig 
sterkt. Men de andre er fast bestemt på å gjøre det uansett. 
 
62-1014M Et Fullkomment Menneskes Skikkelse 391. Denne nåværende regjeringen bruker nå penger fra hvor? 
Fra skattepenger som de vil samle inn om førti år fra nå. Hun er ferdig. Det er et Livredningstau rett ut fra 
Washington D.C., over hele landet. Skattepenger som de bruker, og de prøver å kjøpe fra utlandet. Vel, de bare gir 
det ut allikevel. Ser dere ikke? Det er nøyaktig hva de—hva de kommer til å gjøre. Skjønner? Hva er det? Nå, hvis 
denne nasjonen går konkurs, det eneste den kan gjøre er å gå konkurs. Det eneste den kan gjøre er å gå 
konkurs.  
 

392. Det er det eneste fornuftige å gjøre, å forandre valutaen. Men de vil ikke gjøre det, under denne nåværende 
regjeringen. Den romerske katolske kirken eier gullet i verden. Og det de vil gjøre er å selge ut, “Disse rike 
menn,” og så videre, “av verden,” som Bibelen sier. Hva vil de gjøre, før de taper? Brown og Williamsons 
Tobakkskompani, nesten alt sammen er katolsk, uansett. Og alle disse andre tingene, hva vil de gjøre? De vil 
akseptere det, og de vil motta pengene fra Roma, og da har hun solgt selve fødselsretten sin. Roma støtter 
henne. Ja, sir. Hun vil støtte det. Og de får nok politikk nå, får nok rundt seg, bringer inn sin statsråd. Se hva 
Herr Kennedy ber om.  

https://www.reuters.com/business/environment/radical-change-needed-reach-net-zero-emissions-iea-2021-05-18/
https://www.nytimes.com/2022/06/26/world/europe/g7-summit-ukraine-war-climate-change.html
https://www.theguardian.com/environment/2022/may/30/g7-countries-to-stop-funding-fossil-fuel-development-overseas
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393. Og når du så dette, forleden dag, da er det ingen vits å stemme noe mer. Hvilken nytte er det i å stemme? 
Når, det står i avisen, og det er bevist for offentligheten, og de nekter å gjøre noe med det. Når, de har bevist at 
maskiner over hele nasjonen ble jukset med, slik at de valgte Herr Kennedy med en feilaktig avstemning. 
Sier ikke Bibelen at han ville komme inn ved bedrag? Ja visst, en løgn. Nå, jeg er ikke imot det Demokratiske 
partiet noe mer enn det Republikanske partiet, men jeg bare fastslår fakta fra Bibelen. Hvilken nytte er det i å 
stemme? De vet hvem som kommer inn der.  

 
De tilber Molok. Molok i Det gamle testamente var i virkeligheten abortens Gud, 
fordi alle de små barna ble ofret. Så uansett, dette er den samme ting som de gjør 
her, at de har en hånlig feiring av de greiene. 
 
Hør her, Nixon visste at han kom til å bli president, han visste bare ikke når tid. Det 
skjedde ikke den gangen mot Kennedy, men han visste at hans tur ville komme. 
Han dro til Bohemian Grove i California, og han visste at han ville komme inn. Men 
han var ikke slik som dem der. I sine berømte notater kalte han dem en flokk med 
brennende kvister (Engelsk: faggots). 
Vel, det er det vi burde kalle dem, (faggots), sodomitter, og heller bruke bibelske 

termer. Og da ville vi ikke hatt dette problemet i dag. Men vi har det nå fordi alle forandret på navnet, fra sodomitter, 
og begynte å kalle dem homoseksuelle. 
 
Menighetstidsboken Filadelfia Menighetstid 313-2. «Jeg vil også holde deg borte fra den prøvelsens time som 

skal komme over hele verden, for å prøve dem som bor på jorden.» Dette verset er ikke en 
erklæring om at den sanne menigheten vil gå inn i og gjennom trengselen. Hvis det var 

hva det betød, ville det ha stått der. Men det står: «Jeg vil holde deg borte fra prøvelsens 
time.» Denne prøvelsen er akkurat som prøvelsen i Eden. Det vil være et veldig attraktivt 
forslag, som holdes frem i direkte opposisjon mot Guds Ords befaling, og likevel, fra et 
ståsted med menneskelig tankegang vil det være så veldig riktig, så opplysende og 
livgivende at det vil forføre verden. 
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Det er bare de utvalgte som ikke vil bli forført. Prøvelsen vil komme på følgende måte. Den økumeniske 
bevegelsen, som har startet med noe som synes å være et veldig vakkert og velsignet prinsipp (å oppfylle Kristi 
bønn om at vi alle må være ett), de blir så politisk sterke at hun legger press på styresmaktene for å få alle til å 
slutte seg til henne, enten direkte eller ved fastholdelse av prinsipper som blir vedtatt som lover, slik at 
ingen vil bli anerkjent som virkelige menigheter uten å være under direkte eller indirekte dominans av dette 
rådet. Små grupper vil miste rettigheter, privilegier, og så videre, helt til de mister all eiendom og åndelige 
rettigheter hos folket.  
 
For eksempel: Akkurat nå, med mindre den lokale forkynnerforeningen godkjenner det, kan man i mange, om ikke 
de fleste byer, ikke leie en bygning til religiøse møter. For å bli prest i militærvesenet, sykehus, og så videre, er det 
nå nesten obligatorisk å være godtatt av de trinitariske, økumeniske gruppene. Etter hvert som dette presset øker, 

og det vil det, vil det bli vanskeligere å motstå, for å motstå betyr å miste privilegier. Og veldig mange vil bli fristet til 
å gi etter, for de vil føle at det er bedre å tjene Gud åpent innenfor rammen av denne organisasjonen enn å ikke 
tjene Gud åpent i det hele tatt.  
 
Med andre ord: Vi vil bare stenge kirkene våre og hedre kongen eller hedre regjeringen på grunn av covid, i stedet 
for å holde kirken åpen og la være å etterfølge guvernøren. Og de stengte ned. Bare denne kirken gjorde ikke det. 
 
Men de tar feil. Å tro på djevelens løgn er å tjene Satan, selv om du kanskje ønsker å kalle ham Jehova. Men de 
utvalgte vil ikke bli forført. Derfor vil de utvalgte bli bevart. Men etter hvert som dette blir gjort til «Dyrets Bilde», da 
vil de hellige være tatt bort i en bortrykkelse.  
Og denne lille herlige, vinnende bevegelsen som startet som et fellesskap i Efesus, den vil bli omgjort til et Satans 
monster, som besmitter og forfører hele verden. For det romersk-katolske og det protestantiske kirkesystemet, når 
de kommer sammen, da vil de kontrollere hele rikdommen i verdenssystemet. Og de vil tvinge hele jorden inn i sin 

religiøse felle, eller de vil drepe dem, ved å nekte dem det privilegiet å kunne kjøpe og selge, for å tjene til livets 
opphold. Dette vil de oppnå veldig enkelt, fordi skjøgens døtre har helt og fullt gått tilbake til henne.  
 
Så med andre ord: Hvordan skal de gjøre det mulig å nekte deg å kjøpe? De vil komme inn i kryptodollaren, og 
deretter vil de stenge deg ned. Hvis du sier nei, da er du ikke en sosialt akseptert person. Nøyaktig som i Kina, 
akkurat nå, folk som ikke har en rett sosial poengsum, skjønner du, det er som å ha en kredittverdig. Ser du, i dette 
landet har vi en kredittverdighet. Hvor enkelt det vil være å endre det til en sosial verdighet, og deretter til din sosiale 
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poengsum. Det er folk i Kina som ikke engang kan kjøre bilene sine, fordi bilen deres ikke vil fungere. De stengte 
den av. Skjønner, de straffer dem. De stengte den av. Så da kan de ikke komme seg på jobb, eller de må gå på 
jobb. Og vet du, de gjør det bare veldig, veldig vanskelig for dem. 

 
I mellomtiden har Roma skaffet seg nesten hele gullbeholdningen. Jødene har 
obligasjonene og all papirvalutaen. På det riktige tidspunktet vil horen ødelegge 
dagens pengesystem ved å inndra all papirvaluta og forlange gull. Uten gull, 
kollapser systemet. Jødene vil sitte i saksen og komme inn i alliansen. Og 
horekirken vil overta hele verden.  
 
Fordi, hvis du har gullet og de har sedlene, og egentlig, sedlene er verdiløse med mindre 
det er støttet av gull, så den som holder gullet, sier: Ja vel, faktisk er jeg den som kan 
betale ut disse sedlene. Men jeg kommer ikke til å betale dem ut, og du kan bare beholde 

sedlene dine. Og det er slik de vil ta over. 
 
63-0324M Spørsmål og Svar Om Seglene 288. Hvor er Skriftstedet som viser at katolisismen vil forføre jødene 
og ta rikdommen deres? 

 
289 Nå: Nøyaktig hvor står det at dyret ville forføre for rikdommen? Det står ikke det. Men vi 
går ut fra at det var … Nå, her om kvelden, husker dere. Dere må gi nøye akt på lydbåndet. 
Jeg sa ikke at det er hva de ville gjøre. Jeg sa … Ser dere, katolikkene er den rikeste 
gruppen i verden. Det er ingen som dem. Og hva de ikke har, jødene har resten. 
 
290 Det er hvor økonomien i dette landet nå … Vi lever akkurat nå på skattepenger, 

ifølge «Lifeline», som, fra skatter (som kommer rett fra Washington, D.C.) som vil bli innbetalt 
førti år fra i dag. Det er hva vi bruker nå. Det er hvor langt bakpå vi er, utsteder pengesedler, 
ser dere, fra skatter som vil bli betalt førti år fra nå. Nasjonen er blakk. Hun er ferdig. 
 
291 Nå, Castro, den eneste fornuftige tingen han noen gang gjorde, var da han forandret 
valutaen og betalte ned beløpene, obligasjonene, og brente dem, og forandret myntenheten. 
Det var det eneste han kunne gjøre. Og det er bare én ting som gjenstår for de Forente Stater 
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til å gjøre. Husk nå, dette er William Branham som taler. Skjønner? Dette er min mening. Det er bare antagelser, 
ved bare å se på det fra et naturlig ståsted, som kanskje kan være en million miles unna. Jeg 
tror at rett der, i disse pengene … Kjærlighet til penger er roten til alt ondt. Og jeg tror at rett der 
i de tingene, det vil få ballen til å begynne å rulle. 
 

292 Nå, den Katolske kirke der tilbake, som krevde penger for å holde messe og så videre, hun eier verdens 
rikdom. Dere husker, Bibelen sier: Hun var rik, og hvordan hun var. Og husk, ikke bare i en nasjon. Hun er rik i 
enhver nasjon som finnes under Himmelen. Hun strekker seg ut. Hun har pengene. Nå, hva de ikke har, det har 
Wall Street, som er kontrollert av jødene. 
 
293 Nå, og dere husker, han hadde pengene, da Jakob vendte tilbake (fant vi ut forrige 

kveld) og ble Israel. Han hadde virkelig pengene. Men han fikk ikke kjøpt noen ting med 
pengene sine, ser dere, til Esau. Esau hadde det også. Ser dere, begge anti, og den ene … 
Ser dere, det er bare så fullkomment. 
 
294 Nå, følg med her. Jeg sa at de kanskje ville forene seg sammen i en finansavtale, og 
den romerske makten ville ta den jødiske finansmakten, og bryte avtalen. Kanskje det ikke 
blir slik. Dere skjønner, jeg vet at de vil bryte den, men jeg vet ikke av hvilken årsak, for det 
er ikke åpenbart for meg hva de vil gjøre. 
 
295 Men se nå, hvis i dag, nå, hva om i dag, at den eneste tingen som vi kan gjøre, ville 

være å gjøre … Hvis vi bruker skattepenger (hvis det utsagnet er riktig) fra valutaen, 
skattepenger for førti år fra nå, ser dere, gullet vårt er … Vi har brukt det opp. Vi er 
blakke. Vi har ingen penger. Og vi lever kun på et gammelt rykte.  

 
Med andre ord: Den eneste tingen som virkelig er penger, er gull og sølv. 
Papirvalutaene, de varer bare omkring 40-50 år. Du kunne levere inn din sertifiserte 
sølvdollar og få tilbake sølv- og gull-reserverte sedler. Du kunne levere sedler inn til 
banken din og få tilbake gull. Men ikke etter 1972, da Nixon tok oss av 
gullstandarden. Greit, så vi er uten penger. Ja vel. 
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62-1216 Verden Raser Sammen 197. Alle ting som drar deg bort fra Det, er feil, det er en falsk messias, en falsk 
salvelse. Åh, han sa: “Broderen hadde en slik salvelse!” Hva slags salvelse? Det er saken. Hitler hadde også en 
salvelse. Khrusjtsjov hadde en også. Pave Pius har også en. Hva slags salvelse har du fått? Hvis det ikke er salvet 
med dette Ordet, og bekrefter ethvert Ord til å være Sannhet, la det bare være. Urettferdighet. Hvis det ikke 
produserer seg selv, da er det ikke befruktet. Det vil vise fargen sin. Åh, sier: “Men Det var for en annen tid. Vi …” 
La den tingen bare være. Jesus Kristus er den samme i går, i dag og for evig. Ja visst. 
 
198 Så når verden faller fra hverandre, er vi født inn i et Rike som ikke kan falle fra hverandre. Tror dere at verden 
faller fra hverandre? Dens systemer faller fra hverandre. Tror dere det? Tror dere at det økonomiske systemet 
faller fra hverandre? Det politiske systemet faller fra hverandre. Det nasjonale, FN-systemet faller fra 
hverandre. Kirken faller fra hverandre. Denominasjonene faller fra hverandre. Alle ting faller fra hverandre. 
Men vi har et Rike som ikke kan rokkes, det er Guds Evige Rike, det kan ikke rokkes. 
 
199 Vi blir fortalt at det nye denominasjons-systemet, som å bringe inn dette Kirkenes Verdensråd, at det vil bringe 
fred til jorden. Hvilken forakt, hvilket motbydelig slag i ansiktet til Kristus! Hvilken respektløs, vanhellig ting det er! 
Det er av djevelen. Kan en mann organisere noen ting bedre enn hva Gud kan sende dem? Babels tårn! Det er 
enda et Babylon som må falle. Fred på jorden? En falsk messias! En antikrist i sin lære. Hvordan skal du plassere 
disse denominasjonene sammen når de ikke engang vil … De kan ikke engang være enige med hverandre nå, når 
de er blitt splittet opp i små systemer slik som det, hva med at alle forener seg sammen og kommer over dit? Ja. Se, 
det er en falsk oppbygning. Det blir alt sammen gjort for å kaste protestantismen inn i romanismen. En falsk, 
anti-kristelig lære. 
 
200 Guds Rike er ikke av denne verden. Jesus sa det. “Mitt Rike er ikke av denne verden”.  
 

63-0728 Kristus er Mysteriet 415. Du kan ha alle de økumeniske bevegelser som du ønsker, og alle tilslutninger. 
Og de kommer til å bringe inn en forfølgelse ganske snart og stenge alle kirker. Ser dere det? Og kirker som 
denne, som ikke er med i et kirkesamfunn, de vil da bruke dem til lagerhus. Og hvis noen går og ber en bønn 
for noen som ikke tilhører den økonomiske bevegelsen, de vil bli skutt på stedet. Det skjer allerede. Den lutherske 
presten, dens leder, sa det. Det er her allerede. Du kan lese om det her i dine tidsskrifter. 
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54-1219M Guddommelig Helbredelse 210. Apostlenes gjerninger 3:20 Og han skal sende Jesus, Han som på 
forhånd ble forkynt for dere. 
21 Ham som er opptatt til himmelen, inntil de tider kommer da alt skal gjenopprettes, det som Herren deres Gud 
har talt om ved alle Sine hellige profeters munn, siden begynnelsen på denne tidsalder. 
«En gjenopprettelse av alle ting», når det blir en ny himmel, en ny jord, en ny regjering, en ny økonomi (åh du), en 
ny konge, et nytt liv, en ny begynnelse uten noen avslutning (åh du), en ny tidsalder, en ny tid, et nytt folk.  
 
Ikke bekymre dere for hva som skjer med denne verden. Gud kommer til å utslette den fullstendig, og alt vil bli nytt. 
Selv økonomien din vil bli ny.] 

 
63-0728 Kristus er Mysteriet 550. Lytt nøye nå. Falne engler, hva slags 

engler? Luther, Wesley, katolikker, pinsevenner, de som ikke tok vare på sin 
første stand, slik som englene gjorde, og de har falt inn i organisasjoner, slik 
som Lucifers hoved-innflytelse i Nikea ...  
 
"Og hva har de gjort? De organiserte en stor økumenisk sammenslutning av 
pastorer for å lage et bilde av dyret, som Bibelen sa, og bygger en kristen 

forvaltning som vil lukke dørene til denne kirken, og andre slik som denne. Ser du hvordan Lucifer jobber? Jeg 
prøver å gi deg Guds tredelte åpenbaring eller mysterium. Hva gjorde de?"  
Solgte seg til resonnering, visdom og utdannelse, slik som Eva gjorde, og slik de falne engler gjorde.  
 

54-0103E Spørsmål og Svar 200 Jeg tenker på Paulus der ute på den øya etter forliset 
... Den slangen injiserte gift inn i hånden hans, og det skulle ha drept ham i løpet av et 
minutt. De innfødte sa: "Se på at den karen skal falle død om, for han vil dø i løpet av et 

minutt. Han er i lenker for å forkynne evangeliet." Religiøse mennesker satte ham i lenker. 
Den aller fineste av kirkene på den tiden, det var de som satte ham i lenker. Hvis det ikke 
hadde vært for USAs grunnlov, da ville de gjort det samme i dag. Det stemmer. Bare 
vent til hun er - til hun har brutt litt mer sammen. 
 
Neste uke skal vi komme inn på grunnloven og vise at de har sørget for at den har brutt 
sammen. Dere vet at det 1. grunnlovstillegg, det 2. grunnlovstillegg og det 4. 
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grunnlovstillegg, de er alle blitt brutt. Det 3. grunnlovstillegg er fortsatt ikke blitt brutt av militæret, men det er blitt 
brutt av politiet. Greit. 
 
La oss alle reise oss i bønn.  
Nådige Far, vi takker Deg for Ditt Ord i dag. Vi ber Deg, Herre, om å velsigne det. Tilgi meg for å si noen ord som 
jeg ikke burde ha sagt. Men Herre, vi vet bare at disse mennene trenger å bli avskjediget, de trenger å bli satt i 
fengsel. Så Far, vi bare ber deg om å velsigne oss og hjelpe oss, i Jesu navn. Amen. 
 


